
Jegyzőkönyv EüDSzm közgyűlés 2020.09.25. 10.00h 

 

A járványhelyzetre való tekintettel a közgyűlés online kerül megtartásra. A jegyzőkönyv 

egyúttal jelenléti ívként is szolgál, mivel személyes megjelenés nem történt. 

 

A közgyűlésen a meghirdetett időpontjában 12 fő tag jelent meg, ami nem érte el a 

szavazatképesség határát, ezért a közgyűlés összehívás ugyanezen a napon 10.15 h 

időponttal veszi kezdetét változatlan létszám mellett.  

 

Jelen lévők: 

 

Berkes Gabriella 

Döbröntei Szilvia 

Ilonkay Katalin 

Tőtősné Szilágyi Mária 

Vratarics Károlyné 

Zöld Veronika 

Szabó Tünde 

Veres Erzsébet 

Gaál Imre 

Péterné Molnár Gizella 

Jaksits Ibolya (11.00-kor távozott) 

Dancza Anikó 

 

Napirendi pontok: 

1. Tisztségviselők megválasztása (levezető elnök, jegyzőkönyvvezető,  

jegyzőkönyv hitelesítő) 

 

Levezető elnök: Veres Erzsébet 

A tagság a levezető elnök személyét egybehangzóan elfogadta. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Tőtősné Szilágyi Mária 

A tagság a jegyzőkönyvvezető személyét egybehangzóan elfogadta. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítő: Berkes Gabriella 

A tagság a hitelesítő személyét egybehangzóan elfogadta. 

 

 

2. Szavazatszámláló bizottság felállítása 

A tagság Veres Erzsébet és Berkes Gabriella személyét a szavazatszámláló 

bizottságban egybehangzóan elfogadta. 

 



 

 

3. Az elnök, elnökség beszámolója a 2019. évi tevékenységekről, szavazás 

 

2019. évben az alapcél szerinti és a közhasznú tevékenységek bemutatása volt 

fontos.  

2019. január-február hónapban a hajléktalan emberek fekvőbetegellátó 

intézményekben történt felmérésének feldolgozása zajlott. 

2019.02.18. Az év első elnökségi ülése zajlott. 

2019.05.27. EüDSzM közgyűlés 

2019.09.13. Elnökségi ülés 

2019.10.02. Közös konzultáció az Emberi Erőforrások Minisztériuma – Szociális 

és Gyermekjóléti Igazgatósággal közös konzultáció az idősek, gyermekek, 

hajléktalanok egészségügyi ellátása közben tapasztalt szociális és 

egészségügyi ellátás nehézségeiről. A témában összefoglaló dokumentum 

készült, mely benyújtásra került. Köszönjük az egyesületi tagok és nem 

egyesületi kórházi szociális munkások együttműködését, munkáját. 

2019.10.24. Intézeti látogatás a Manninger Jenő Országos Baleseti Intézetben 

és szakmaközi kerekasztal beszélgetés a hajlék nélküli beteg emberek kórházi 

kezelést már nem igénylő, de egészségügyi ellátásra szoruló hajléktalan 

személyek további ápolási, gondozási lehetőségeiről. 

2019. október - november folyamatos közös munka az SZGYF felé készülő 

írásos dokumentum elkészítése érdekében. 

2019. november: Az Egyesület részt vett meghívás alapján A Szociális Munka 

Napja alkalmából megrendezésre kerülő Szociális munka a nem szociális 

intézményekben c. szekción, melynek egyik témája a kórházi szociális munka 

volt. 

2019. november: Véglegesítettük az Egyesület támogatási rendjét, 

frissítettük honlapunkat. 

A beszámolót a közgyűlés egybehangzóan elfogadta. 

 

4. Az egyesület tervei 2020. évre, szavazás 

 

Az egyesület tervei közül a legfontosabbakat emelem ki, mint a taglétszám 

bővítése, minél több platformon való megjelenés (mint egyesület és mint 

kórházi szociális munka). 

A tervet a közgyűlés egybehangzóan elfogadta. 

 

5. Pénzügyi beszámoló meghallgatása a 2019. évről, szavazás 

 

Az elmúlt évben a tervezett kiadások és a bevételek egyensúlyban voltak, 

minimális volt az eltérés a tervezet és a kiadás között. Képzésekre 46.000 Ft, 

irodaszerre 5.500 Ft, Könyvelésre 60.000 Ft, postaköltségre 2.000 Ft, 

Protokollra 4.000 Ft volt elszámolható. Az alaptevékenységből és tényleges 

vállalkozási tevékenységből jövedelem nem keletkezett. Bevételeink az 

alábbiakból származtak: tagdíj 66.000 Ft, 1% 79.000 Ft, protokoll 4.000 Ft. 



 

A pénzügyi beszámolót a közgyűlés egybehangzóan elfogadta. 

 

6. A pénzügyi terv meghallgatása 2020. évre, szavazás 

A 2018. évben kapott adó 1%-nak az elköltését az alaptevékenységi céloknak 

megfelelően tudjuk elkölteni, ennek összege 62.000 Ft, 2019-ből az adó 1%-a 

53.000 Ft, aminek teljes összegét (115.000 Ft) tudjuk elkölteni az alapító 

okirat szerinti célokra. Működési költségre ez nem használható fel. 

Költségek tervei: honlapra 4.000 Ft, Reprezentációra 1.000 Ft, szakmai 

programokra 70.000 Ft, banki költségekre 14.000 Ft, könyvelésre 60.000 Ft, 

tagdíjak 60.000 Ft. 

A pénzügyi tervet a közgyűlés egybehangzóan elfogadta. 

 

7. Felügyelőbizottság beszámolója a 2019. évről, szavazás 

A felügyelő bizottság az Egyesület működésében nem talált hibát. A 

tagdíjbefizetések nagyon akadoznak. Össze kell fésülni a 

készpénzbefizetéseket és a banki tagdíjutalásokat és ezen eredmény alapján 

kiértesíteni a tagdíjat nem fizető tagokat tagdíjfizetési kötelezettségükről és 

a tagdíjfizetés hiányából adódó következményekről. 

Közreműködik: Berkes Gabriella, Péterné Molnár Gizella. Az értesítéseket 

végzi: Ilonkay Katalin. Határidő: egyeztetés 2020.10.19-ig, értesítők kiküldése 

az ezt követő egy hét, befizetési határidó 2020.11.15. 

 

8. Közhasznúsági jelentés ismertetése, szavazás 

A közhasznúsági feltételek Egyesületünk esetében teljesültek. 

A beszámolót a közgyűlés egybehangzóan elfogadta. 

 

9. Új egyesületi tisztviselők megválasztása a jelölések alapján 

Ebben az évben Péterné Molnár Gizella elnökség tagsága lejár, ezért 

tisztújításra volt szükség. Elnökségi tag személyére Péterné Molnár Gizella 

személyén kívül jelölés nem érkezett. A jelölt a további megbízatást vállalja. 

A jelölést a közgyűlés egybehangzóan elfogadta. 

Vratarics Károlyné a felügyelő bizottsági tagságát a közgyűlés reggelén 

lemondta, majd a közgyűlésen azt visszavonta. Megbízatását további egy évre 

(a következő közgyűlésig) vállalja. 

A felügyelőbizottsági tagságot a közgyűlés egybehangzóan helybenhagyta. 

 

10. Szavazás az éves tagdíjról 

Évek óta témája a tagdíjemelés a közgyűléseken. A tagok befizetési 

hajlandósága ingatag, idén 22 tagdíjbefizetés történt. Döbröntei Szilvia 

véleménye, hogy ne emeljünk tagdíjat. A jelenlévő egyesületi tagok mind 

egyetértenek ezzel a véleménnyel 

A közgyűlés egybehangzóan a tagdíjemelést elvetette, egybehangzóan azt 

határozta, hogy ebben az évben nem lesz tagdíj emelés. 

Vannak egyesületi tagok, akik jelenleg nem dolgoznak kiskorú gyermek nevelése 

miatt. Részükre az alapszabály nem teszi lehetővé a tagdíj nem fizetését. 



 

 

 

11. Új tagok felvétele, szavazás 

Új tag felvételére nem került sor. 

 

12. Egyéb, napirenden kívüli felszólalások, aktualitások 

Zöld Veronika a tagtoborzást részesítené előnyben az egyesület működésében 

és a több bevétel érdekében. Emellett javasolta, és felajánlotta a munkáját 

egy egyesületi újság szerkesztésében. Ezt a javaslatot a közgyűlés egyhangúlag 

elvetette, mivel erre nem vagyunk felkészülve. Egy ilyen kiadványnak rengeteg 

szabálynak kell megfelelnie, hogy kiadható legyen, valamint erre jelenleg nincs 

kapacitás. 

Szabó Tünde javasolta, hogy a befolyt adó 1%-ból juttathatnánk a tagok 

részére szakkönyveket, folyóiratokat ezzel is építeni a közösségi 

összetartozást a kórházi szociális munka terén.  

Péterné Molnár Gizella inkább az elektronikus kiadványokat részesítené 

előnyben, mivel az könnyebben továbbítható a tagok részére és nincs 

postaköltsége. Ezen kívül van olyan szakmai folyóirat (Esély), mely a költségek 

miatt csak elektronikusan jelenik meg. 

Az 1%-ból lehetne a tagoknak online előadásokat szervezni, ami azzal az 

előnnyel jár, hogy nincs utazási költség és idő vonzata. Ehhez viszont fel kell 

kutatni a tagok igényét, hogy milyen témáról szeretnének előadást hallani. 

Az erről szóló tájékoztató levél megfogalmazását és kiküldését Péterné Molnár 

Gizella vállalta. 

 

13. Kerekasztal beszélgetés a kórházi szociális munka jelenlegi helyzetéről:  

Elmaradt. 

 

 

 

 

Jegyzőkönyvvezető:   ……........................................................... 

    Tőtősné Szilágyi Mária 

 

 

Levezető elnök:  ………………………………………………………………. 

Veres Erzsébet 

 

 

Hitelesítő:   ………………………………………………………………. 

Berkes Gabriella 


